
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 9. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 528
Vil ministeren forklare, hvorfor en anbefaling fra Justitsministeriets Arbejdsgruppe om 
hold af svin i 2010, om at få mindst 10 pct. af søerne i løsdrift i farestalden frem mod 
2020 og dermed på dette tidspunkt at have skaffet det fornødne erfaringsgrundlag til 
at forbyde fiksering af søer i alle danske farestalde, ikke er blevet fulgt? Der henvises 
til ”Arbejdsgrupperapport om hold af svin”, Arbejdsgruppen om hold af svin, december 
2010. Vil ministeren oplyse, om ministeren finder udviklingen over de seneste 13 år 
tilfredsstillende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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